005346

Sky Shades

Picture Description?)

A low-angle shot shows clouds reflected in fabric awnings stretched between buildings, with a classic
architectural style visible below.

Analysis?)

This sepia-toned photograph captures a unique urban perspective, looking skyward between two build-
ings. A canopy of fabric stretches across the frame, filtering the view of the sky and clouds above. The
fabric is taut, suspended by a grid of wires, creating a patterned contrast against the natural forms of
the clouds. The buildings on either side frame the scene, their architectural details hinting at a sense
of place. The monochromatic palette emphasizes texture and form, lending a timeless quality to the
composition.
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Picture Data

005346 - Sky Shades

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 06/2017 07/2017 09/2017
Width Height Bits/Color
Original Size 5562 px 5562 px 16
Ratio ca. 1 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Himmels Abschattung

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A low-angle shot shows clouds reflected in fabric awnings stretched between buildings, with a classic architectural style visible below.
    
    
      Eine Aufnahme aus niedrigem Winkel zeigt Wolken, die sich in Stoffmarkisen spiegeln, die zwischen Gebäuden gespannt sind, mit einem klassischen architektonischen Stil, der darunter sichtbar ist.
    
    
      This sepia-toned photograph captures a unique urban perspective, looking skyward between two buildings. A canopy of fabric stretches across the frame, filtering the view of the sky and clouds above. The fabric is taut, suspended by a grid of wires, creating a patterned contrast against the natural forms of the clouds. The buildings on either side frame the scene, their architectural details hinting at a sense of place. The monochromatic palette emphasizes texture and form, lending a timeless quality to the composition.
    
    
      Diese sepiafarbene Fotografie fängt eine einzigartige urbane Perspektive ein, die zwischen zwei Gebäuden in den Himmel blickt. Ein Stoffdach spannt sich über den Rahmen und filtert den Blick auf den Himmel und die Wolken darüber. Der Stoff ist straff gespannt und wird von einem Drahtgeflecht gehalten, wodurch ein gemustertes Kontrastbild zu den natürlichen Formen der Wolken entsteht. Die Gebäude zu beiden Seiten rahmen die Szene ein, wobei ihre architektonischen Details einen Hauch von Ortsgefühl vermitteln. Die monochrome Farbpalette betont Textur und Form und verleiht der Komposition eine zeitlose Qualität.
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